
 

 

 

Foreningen til bevarelse af fiskefartøjet SG100 Marna af 
Faaborg 

 

Generalforsamling 20-02-2024 i Marinehjemmeværnshuset 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Regnskab og budget 

4. Indkomne forslag 

5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg af bestyrelse + 2 suppleanter 

7. Valg af revisor 

8. Eventuelt 

 



Ad 1 

Anhøj blev valgt til dirigent. 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

Der var 12 fremmødte medlemmer. 

 

Ad 2 

Per redegjorde for den forløbne periode siden sidste generalforsamling. 

Mandagssejladserne har været populære, når det har været godt vejr.  

Marna er på værft i Egernsund og de er begyndt at tage planker ud. 

Det bliver mere omfattende end oprindeligt antaget. 

Poul Erik og Arne tager til værftet onsdag (21-02-2024) og derefter har vi et bedre overblik over, hvad vi kan 

og skal. 

Arbejdsholdet er i gang med at indrette en container og der skal lægges tag på og den skal beklædes eller 

males på siderne. 

Vi er glade for, at Marna kom på værft inden vinterens højvande og orkan. 

Bestyrelsen er i gang med at søge fondsmidler, både fra skibsbevaringsfonden og andre fonde. 

Bestyrelsen har også gjort sig nogle tanker hvad vi gør fremover nu vi ikke just bliver flere medlemmer i 

øjeblikket. Vi er nødt til at få flere medlemmer, hvis vi fremover skal holde skibet. 

Vi håber det bliver bedre, når Marna kommer hjem og vi kan sejle igen og vise os på fjorden. 

Vi mangler en, der kunne tænke sig at skrive lidt til hjemmesiden og evt. facebook samt sende nyhedsmails 

ud til medlemmerne. Vi er nødt til at bruge de digitale løsninger. 

Det er for dyrt og tager for lang tid at sende post. 

Denne person behøver ikke at være medlem af bestyrelsen men skal bare have lyst til at forfatte lidt og 

redigere hvad andre har lyst til at skrive og fortælle. 

Vi kan eventuelt også prøve at få en artikel i avisen og/eller Det Rigtige Faaborg. 

Husk at der er brunch i marts. (10-03-2024). Tilmeld jer og få en hyggelig formiddag sammen med andre 

medlemmer og hør det sidste nye om Marna. 

 

 

Ad 3 

Det fremlagte regnskab for 2023 (vedhæftet) blev godkendt. 

Det fremlagte budget for 2023 (vedhæftet) blev godkendt. 

 

Ad 4 
Ingen indkomne forslag. 

 

 

Ad 5 

Det blev vedtaget at fastholde det nuværende kontingent. 

 



Ad 6 

Følgende blev valgt til bestyrelsen: 

Henning Krog  Bestyrelsesmedlem (genvalg) 

Poul Erik Simonsen Bestyrelsesmedlem (genvalg) 

Gunnar Nielsen 1. suppleant 

Kaj Larsen  2. suppleant 

Ad 7 

Som revisor blev valgt Jesper Anhøj. (genvalg) 

Som revisor suppleant blev valgt Per Hansen. (genvalg) 

 

Ad 8 

Vi har fået en kommunikationsmedarbejder: 

Ella Nørlund med E-mail ELLANOERLUND@gmail.com vil prøve at være formidler af løst og fast, så hvis I har 

noget, som I synes de andre medlemmer skal vide, så send det til hende, så kommer det ud. 

Vedrørende elektricitet til containeren, så klarer vi os med et kabel fra havnestanderen indtil videre. 

Per og Jakob arbejder videre med at søge kommunalt tilskud. 

Dirigenten afsluttede Generalforsamlingen med at takke for god ro og orden. 
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